
Return of School Operations for All Fort McMurray Schools Starting May 21st

(Fort McMurray, AB, May 18, 2024)- We are pleased to share that all Fort McMurray Schools
will be open on Tuesday May 21, 2024.

As always, the safety of our students, families, and staff remains our top priority. The Regional
Municipality of Wood Buffalo has lifted the evacuation order for Abasand, Beacon Hill, Prairie
Creek, and Grayling Terrace. The Evacuation Alert has also been lifted for Fort McMurray,
Draper, Saprae Creek, Gregoire Lake Estates, Fort McMurray First Nation # 468, Anzac, and
Rickards Landing Industrial Park. The State of Local Emergency has also been lifted for our
region. We look forward to welcoming our entire community back home.

We are thankful for the dedicated work on Alberta Wildfire, RMWB Emergency Management,
and all first responders for all of their efforts during this time.

To stay informed, we encourage you to continue following the social media channels of Fort
McMurray Public School Division (FMPSD), Fort McMurray Catholic School District (FMCSD),
and Conseil scolaire Centre-Nord (École Boréale). These channels will provide you with the
latest updates for specific school divisions.

For additional information, contact:

Momin Syed Megan McKenny Laura Devaney
Communication Coordinator Communications Director Director of Corporate Affairs
Fort McMurray Public School Division Fort McMurray Catholic Schools Conseil scolaire Centre-Nord
780-880-7666 780-799-5700 780-860-3407
communications@fmpsd.ab.ca megan.mckenny@fmcsd.ab.ca media@centrenord.ab.ca
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Retour des activités scolaires dans toutes les écoles de Fort McMurray à partir du 21 mai

(Fort McMurray, AB, 18 mai 2024) - Nous sommes heureux d'annoncer que toutes les écoles de
Fort McMurray seront ouvertes le mardi 21 mai 2024.

Comme toujours, la sécurité de nos élèves, de nos familles et de notre personnel demeure
notre priorité absolue. La municipalité régionale de Wood Buffalo a levé l'ordre d'évacuation
pour Abasand, Beacon Hill, Prairie Creek et Grayling Terrace. L'alerte à l'évacuation a
également été levée pour Fort McMurray, Draper, Saprae Creek, Gregoire Lake Estates, Fort
McMurray First Nation # 468, Anzac, et Rickards Landing Industrial Park. L'état d'urgence local
a également été levé pour notre région. Nous sommes impatients d'accueillir l'ensemble de
notre communauté à son retour.

Nous sommes reconnaissants du travail dévoué d'Alberta Wildfire, de la RMWB Emergency
Management et de tous les premiers intervenants pour tous les efforts qu'ils ont déployés
pendant cette période.

Pour rester informés, nous vous encourageons à continuer à suivre les médias sociaux du
Conseil des écoles publiques de Fort McMurray (FMPSD), du Conseil scolaire catholique de
Fort McMurray (FMCSD) et du Conseil scolaire Centre-Nord (École Boréale). Ces canaux vous
fourniront les dernières mises à jour pour des divisions scolaires spécifiques.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :

Momin Syed Megan McKenny Laura Devaney
Communication Coordinator Communications Director Directrice des affaires corporatives
Fort McMurray Public School Division Fort McMurray Catholic Schools Conseil scolaire Centre-Nord
780-880-7666 780-799-5700 780-860-3407
communications@fmpsd.ab.ca megan.mckenny@fmcsd.ab.ca media@centrenord.ab.ca
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